
Opening

- Dank dat ik hier mag inspreken

- Dank voor al het meedenken in het traject hier naar toe

- Dank voor alle tijd, moeite en energie die er in gestoken wordt

- En dank alvast voor het meedenken in een constructieve oplossing



Voorstellen

- Jeroen de Vries

- 41 jaar, getrouwd, 2 kinderen 

- Opgegroeid in Hoogwoud

- Lang in Hoorn gewoond

- Sinds 4 jaar enthousiast Wognummer

- 25 jaar ondernemer, Hero, ook in Wognum

- Sinds 1 februari voorzitter van de Sportvereniging Spartanen



Spartanen

- Prachtige, dorpsclub, in het hart van  Wognum

- Handbal en voetbal

- Voetbal 450 leden

- Handbal al 20 teams op dit moment

- Vereniging met energie, met enthousiasme, groei, potentie en drive 



Gezamenlijk doel

Spartanen en de Gemeente dienen in feite hetzelfde doel:

- De gemeenschap faciliteren!

- Daar doen wij als Spartanen onze stinkende best voor met meer dan 
150 vrijwilligers.

- En dat doen we graag samen met de Gemeenteraad, en ook met de 
gemeente en het college.

- Wij willen graag sporten faciliteren, maar ook verenigen, verbinden 
en een sociale functie voor de gemeenschap vervullen.



Bewijs doel

Zodoende spannen wij ons maximaal in voor:

- een goed contact met de raad

- Verbetering contact met, en positieve benadering van, de betrokken 
ambtenaren

- Een vriendschappelijk contact met de overige (zaal)sportverenigingen van 
Wognum

- Een vriendschappelijk contact met de overige voetbal en handbal 
verenigingen in Westfriesland

- Te verbinden met de rest van Wognum, ook die niet Spartanen lid zijn, of 
zijn geweest.

- Leuk voorbeeld is de recente pubquiz, die mogelijk ook een vervolg krijgt.



Probleemstelling

Dan nu de probleemstelling:

- Heel simpel, er is structureel veel te weinig zaalsportcapaciteit!

- Hierdoor ontstaan er diverse problemen:

- Spartanen kan in het winterseizoen in het geheel niet bij Spartanen 
handballen, de vereniging wordt hier uit elkaar getrokken wat het 
clubgevoel sterk ondermijnd. 

- Er ontstaat veel frictie tussen de verschillende zaalsportverenigingen 
onderling, er is veel competitie op zaalruimte.

- Dit drijft een wig terwijl wij juist willen verenigen. 

- De vereniging verenigd, maar ook de andere partijen brengen wij 
graag bij elkaar.



Probleemeffect

Het effect van het tekort aan zaalruimte is:

- De handballers moeten trainen en wedstrijden spelen in heel Westfriesland

- Elk team zwermt weer een andere kant uit

- Veel reistijd

- Geen clubgevoel

- Groot ongemak

- Ontheemd!

- Ondanks de sympathie tussen ons en SEW, leven wij qua planning van de 
zaalruimte op gespannen voet met SEW, en zijn we elkaars directe concurrenten.

- Zaal belangen Spartanen en SEW botsen. 

- Ook wij willen graag in ons dorp, Wognum trainen, maar als we dat doen dan 
pakken we Topsportruimte van een topsportclub af. 



Voorkeursoplossing

We herkennen problemen, maar gelukkig zijn er goede oplossingen voor 
handen:

- Het staat buiten kijf dat er extra zaalsportruimte nodig is.

- Dringend!

- Een mooie permanente hal bij Spartanen zou onze ultieme droom 
zijn, dan kunnen wij maximaal de gemeenschap en de club faciliteren, 
kunnen wij nog meer verenigingen verenigen en er wordt ook over 
gesproken om nog meer sporten aan de vereniging toe te voegen.

- Dan kunnen we maximaal verbinden! En maximaal aan de 
Wognumse gemeenschap bijdragen.



Reflectie

We realiseren ons dat:

- De gemeente het financieel zwaar heeft

- We ons in Corona tijd bevinden

- Met een diepe economische recessie alreeds en nog voor de boeg

- Geld nog schaarser wordt als dat het al is

- Maar ook dat sporten, verenigen en gemeenschapszin belangrijker 
zijn en worden dan ooit.



Alternatieve oplossing

De reflectie meenemend komen wij tot een volgende, goed werkende, 
oplossing die recht doet aan alle partijen, aan een crisis situatie, de 
gemeenschap, de vereniging Spartanen:

- Voor zolang als een permanente hal geen reële optie is stellen wij 
voor:

- In het voor-, winter-, en naseizoen  hier een gedegen, wedstrijd 
waardige, blaashal te plaatsen.



De oplossing blaashal

De  blaashal:

- Direct te realiseren, klaar voor komende najaar

- Relatief kleine investering qua liquide middelen

- Extreem lage kosten qua afschrijving per jaar

- Prima oplossing indien permanente hal noodgedwongen nog lang op zich 
moet laten wachten.

- Jaarlijkse kosten goed te dragen door huurpenningen Spartanen die nu 
elders uitgegeven worden. Plus overige verenigingen die het mee willen 
gebruiken/huur willen betalen.

- Wij kunnen volledig uit De Bloesem, maken ruimte voor overige 
verenigingen en SEW.

- Wij hebben weer een thuis, zijn niet meer nomaden in Westfriesland.



En nu

Wij verzoeken tot het nemen van een besluit:

- Een besluit voor de blaashal oplossing bij Spartanen

- Zet a.u.b. de ambtenaren aan het werk om dit professioneel uit te werken 
en te realiseren.

- Wij kunnen hiervoor mankracht leveren, maar geen 
eindverantwoordelijkheid of beslissingen nemen.

- Er is haast! Het probleem is groot, en het probleem is er nu!

- Wij helpen graag mee met de juiste hal uitzoeken, referentiebezoeken, 
meters maken, snelheid maken, in gesprek gaan met omwonenden.

- Maar het besluit is hard nodig!



Tot slot

Beste raad, doe wat goed is, doe wat Wognum nodig heeft.

Help Spartanen verenigen. Zowel de gemeenschap, als de vereniging zelf.

De vereniging verenigd,

Daar gaan wij voor!

Dank!


